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To:

EE EEE rin vs nt stocke r{EXENN IEXEDM @minvws.ni]
)From: 5.1.2e

Sent: Fri 4/24/2020 2:54:36 PM

Subject: RE: Nieuwsbericht hergebruik medische hulpmiddelen

Received: Fri 4/24/2020 2:54.37 PM

Ah oke!

Goed om te horen dat ze een onderzoeksvoorstel gaan schrijven! (ondanks de beperkende factoren die je noemt) Lijkt me
inderdaad beter om dan even te wachten met een nieuwsbericht totdat dat wat meer uitgewerkt is.

Thanks!

van: IECEECNINN)EXER@ minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 24 april 2020 16:51

Aan: IEEEDINN)EEEDN@ minvws.ni>; INEESECNENN)SEEM@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Nieuwsbericht hergebruik medische hulpmiddelen

Hoi [BEE j= dat gesprek hebben we gehad.
En zoals altijd is het allemaal wat complexer...
Wet en regelgeving- herverwerking is juridisch niet toegestaan. Als je dit straks wil voortzetten moet je gedegen onderbouwd

aan kunnen tonen dat dit in dit geval wel kan. Nu wordt t gedoogd. Ook zijn er nog wat side effects die de experts vrezen bij
hergebruik waarvoor nu niet zo veel aandacht is ook dat moet uit gesloten worden.

Positief is wel dat de mannen ( want het waren alleen mannen ) aan een onderzoeksvoorstel gaan schrijven.
Ik wil liever even wachten tot we dat gezien hebben en daarover wat meer weten.

Dan kunnen we namelijk opnemen dat bepaalde partijen daar nu mee aan de slag gaan...iets meer info. En misschien een hulp
vraag (extra handjes of zo) erbij.

Verzonden: vrijdag 24 april 2020 14:40

Aan: IEEECNEE)BEXERN@ invws. >;NEED)EEE© minvws.ni>
Onderwerp: Nieuwsbericht hergebruik medische hulpmiddelen

Urgentie: Hoog

ICE

EERof aan «=: FEE graag een stukje in de nieuwsbrief Duurzame Zorg wilde plaatsen over het hergebruik van medische

hulpmiddelen. Ik heb nu onderstaand stukje geschreven.

Echter, ik vind het zelf toch een beetje willekeurig om hier nu al een bericht over te plaatsen. We weten nog niet goed 6f en door

wie dit onderzocht gaat worden. Het stukje laat naar mijn mening teveel in het midden of wij nu zelf onderzoek hiernaar gaan

laten uitvoeren of niet.

EEE heb jij die meeting met TU Delft en Van Straaten Medical al gehad? Kunnen we daar misschien iets over toevoegen?

Zo nee, dan pleit ik ervoor om dit nog even weg te laten en eventueel in de volgende nieuwsbrief in het voorwoord te verwerken

(omdat het dan meer als ‘mening’ gebracht kan worden). Wat vinden jullie?

Groet,

Communicatie - Programma Green Deal Duurzame Zorg

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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